

Spring
2016

博士院 2016 春季課程教學團隊簡介

**DAOM 954- 中西醫結合神經科 (中文) / Jan. 8, 9, 10****DAOM 963- 中西醫結合痛症管理 (中文) / Jan. 15, 16, 17**

吳麗鑫，台灣南投縣人，山東中醫藥大學博士生畢業，追隨國家級名老中醫多年，臨床經驗豐富，秉承醫聖孫思邈“以救蒼生含靈之苦為己任”的大悲心，為大眾服務。臨床間以針刺配合針灸治病而得到良好的療效。

擅長治療：婦女常見病、小兒厭食、頸椎病、電腦手、腸胃道疾患、靜脈曲張、痛風、強直性脊椎炎等。擅長治療：婦女常見病、小兒厭食、頸椎病、電腦手、腸胃道疾患、靜脈曲張、痛風、強直性脊椎炎等。

**DAOM 961- Integrative Orthopedics & Traumatology (English) / Jan. 16, 17**

Thomas Leung received his Master in Basic Medical Science from the Chinese University of Hong Kong, and Diploma in Acupuncture from University of Hong Kong. He gained his Master and DAOM in Acupuncture and Oriental Medicine in California. Currently, he is a California registered physical therapist and licensed acupuncturist.

He has more than 30 years clinical experience, particularly in musculoskeletal system pain conditions. As having knowledge in both medical systems, he has been incorporating acupuncture and physical therapy in his practice, including the myofascial trigger point acupuncture.

DAOM 961- 中西醫結合骨傷科及創傷學 (中文) / Feb. 19, 20, 21

梁兆文，2000年取得香港大學之針灸證書。移居加州後再獲頒南灣中醫大學之針灸及東方醫學碩士及博士。其間一直保持臨床工作三十多年，善於骨骼肌肉系統之各種痛症。具有加州物理治療師和針灸中醫師執照。

由於諳於現代及傳統醫學所以善長將針灸和物理治療結合而應用在臨床工作上，其中包括激發點(扳機點)針法。梁兆文曾任教於香港理工大學物理治療學系，亦經常主持香港物理治療師的專業講座和學習班。

**DAOM 961- Integrative Orthopedics & Traumatology (English) / Jan. 15****DAOM 967A- Advanced Herbal Medicine (English) / Feb. 7**

Isaac S. Haynes, PhD. The Dean of DAOM Program at the UEWM. Graduated from Yo San University of Traditional Chinese Medicine, After that, he received his Doctorate in Medicine: Acupuncture and Tui Na from Zhejiang Chinese Medical University in China. He has had the opportunity to study with several Masters in the field of TCM including Lilly Su Chang, Mao Shing Ni, Chen Hua De and many other teachers. He is also an advocate of "movement therapies" such as Taiqi and Qigong. He is passionate about all forms of natural healing but feels that Chinese Medicine has a unique ability to reach a very large number of people.



DAOM 953- 中西醫結合消化內科(中文) / Jan. 29, 30, 31

楊楨教授，北京中醫藥大學副教授，中醫中藥治療權威，中藥處方學名醫。他獨創的“脾土中央，旁治四方”的新醫療模式在治療老年病、呼吸系統疾病、消化系統疾病、皮膚病、婦科病及免疫性疾病有神奇的療效！



DAOM 953- Integrative Gastroenterology (English) / Jan. 29, 30

Dr. John Nieters, President of Academy of Chinese Culture and Health Sciences; Private Tai Ji and Qi Gong instructor; private practice in Alameda, CA. Dr. Nieters has National Certification in Chinese Herbology and Acupuncture. He is also a QME for the state of California and has Diplomate status with the National Board of Acupuncture and Orthopedics. Additionally, he has studied Tai Ji and Qi Gong for over 25 years and has been teaching Chinese internal martial arts for over 15 years.



DAOM 953- Integrative Gastroenterology (English) / Jan. 31

DAOM 951- Integrative Cardiology (English) / March 6

Dr. Steven S. Kim is board certified by American Board of Family Medicine. He received his BA in Human Biology from Stanford University and his MD degree from UC Davis School of Medicine. Dr. Kim has completed his Internship and Residency training in Family Medicine at Glendale Adventis-Loma Linda Medical Center in Glendale, CA in 1992. He was a lecturer in Health Professions & Nursing at San Jose State University from 2004 to 2008. He won the prize of No. 1 instructor in 2008, 2009 at SJSU. Dr. Kim is a faculty member of the University of East West Medicine since 2010.



DAOM 967A- Advanced Herbal Medicine (English) / Feb. 5, 6

DAOM 951- Integrative Cardiology (English) / Feb. 19, 20

Dr. Liu is coming from four generations of family medical practitioners, Dave Liu has been learning TCM since 1970, and received his B.M. in traditional Chinese medicine from Shanghai University of TCM, in 1984 and his Masters, Doctorate, and a Fellowship in TCM/Oriental Medicine in the U.S. Present Positions: Heads Acupuncture division and is professor and academic advisor at ACCHS; President and professor at the American Institute of Acupuncture Orthopedics & Traumatology.

DAOM 951- 中西醫結合心內科(中文) / March 11, 12, 13

DAOM 951- 中西醫結合五官科(中文) / April 8, 9, 10

劉大禾博士來自四代醫生家庭，自1970年以來他一直在學習中醫。他畢業於上海中醫藥大學，他也在美國獲得中醫東方醫學碩士，博士。劉博士目前是ACCHS針灸部門的教授和學術顧問；美國針灸骨科及創傷學研究所主席和教授；加利福尼亞州舊金山中醫藥教育中心臨床主任，教授及顧問。



DAOM 968C- Clinical Case Studies (English) / March 4, 5

Dr. Jiao has received his DAOM from American College of Traditional Chinese Medicine and his BS in TCM from Beijing University of TCM. He has been on the Board of Directors of ACTCM till 2009 and a Commissioner, Committee chair and Chairman of NCCAOM. He was on First Professional Doctorate task force in Accreditation Commission for ACAOM and served as Editorial Committee Vice-Director at WFCMS. He has been a Medical Acupuncture instructor at Stanford University Medical Center and Professor at Duke University Medical School.



DAOM 968- 臨床案例研究 (中文) / March 26, 27

劉定明博士、中醫師,受過系統中西醫教育,有獨立工作經驗和學術成果。畢業於台灣中國醫藥大學學士後中醫學系、台灣中國醫學研究所碩士班及博士班。畢業後在台灣中國醫藥大學中醫學系任教並在附設醫院針灸科服務患者。現在是國際醫藥大學博士班的指導教授,並且在本校醫學中心帶診。

劉老師的中醫基礎深厚而紮實,他熟知中醫經典並有深入的研究。同時他也將中醫經典實踐和運用於臨床治療上。他不僅深受學生的喜愛,也深受病人的愛戴,是一個不可多得的中醫人才!



DAOM 966- Advanced Acupuncture (English) / March 18, 19, 20

DAOM 963- Integrative Pain Management (English) / April 8, 9, 10

Brad Whisnant is a native Oregonian, who's spent his entire life helping others. He served four years in the US Marines and then graduated from Portland State University and began a career of helping others in many different aspects.

At the age of 34 he knew he wanted to pursue a childhood goal of practicing medicine. So he enrolled in the Oregon College of Oriental Medicine and graduated in 2007 with a Masters degree in Oriental Medicine and Acupuncture.

Then in 2011 he graduated from the Emperors College in California with a Doctorate degree in Chinese Medicine and Acupuncture. Currently he is the only Doctor of Chinese Medicine and Acupuncture in Columbia County.

He runs his own nonprofit organization called Acupuncture volunteer. He volunteers domestically and internationally taking free healthcare to those in need.